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Un any més, el passat 1 de maig,
Dia del Treballador, es va con-
vertir en una jornada reivindica-
tiva arreu del país. A Cerdanyo-
la, Barberà i Ripollet van ser
molts els que van decidir despla-
çar-se fins a Barcelona per parti-
cipar en la manifestació central
organitzada pels sindicats majo-
ritaris. Sota el lema Contra la po-
bresa salarial i social, treball
digne i drets, els manifestants van
clamar pels drets laborals perduts
amb les reformes laborals. 

A Cerdanyola, però, les rei-
vindicacions del Primer de maig
van començar uns dies abans al
mateix Ple municipal, el qual va
aprovar per unanimitat declarar
Cerdanyola ciutat promotora de

la Renda Garantida Ciutadana. La
moció va ser presentada per ICV-
EUiA, a petició de la Plataforma
d’Aturats Cerdanyola-Ripollet,
que destaca que l’objectiu del
text aprovat és “pressionar la
Generalitat perquè impulsi una
iniciativa per garantir el dret a
una vida digna”.

MÉS TEMPORALITAT
Declaracions institucionals a ban-
da, els manifestants van sortir al
carrer moguts per la falta de tre-
ball digne que, diuen, hi ha a la co-
marca. I és que, malgrat que la
contractació està tornant a créixer,
les condicions laborals no paren
d’empitjorar. Així ho denuncien
els sindicats i així ho reflecteixen
les estadístiques publicades. 

Tot i que l’any passat un de
cada deu contractes que es van
signar a Catalunya procedien del
Vallès Occidental –cosa que mos-

tra certa millora respecte de les
dades de 2014– i que els con-
tractes signats van suposar un in-
crement del 10,5% respecte de
l’any anterior, la contractació
temporal predomina en un 87%
del total dels contractes signats.
Tant CCOO com UGT consideren
molt negatiu aquest fet perquè
“impedeix que els treballadors
puguin tenir un salari digne”.

Segons el secretari general de
CCOO al Vallès Occidental, En-
rique Rodríguez, “l’economia es
recupera, però la precarietat la-
boral avança” i, per això, insisteix
que s’han de derogar les refor-
mes laborals del 2010 i del 2012.
En aquest mateix sentit es ma-
nifesta el secretari general d’UGT
a la comarca, Josep Santcristò-
fol, que a més aposta, com tam-
bé ha fet el seu homòleg a nivell
català, Camil Ros, per una vaga
general si no es deroguen.

“Per un treball digne”
» Centenars de vallesans es van manifestar l’1 de maig a Barcelona amb motiu del Dia del Treballador

» El nombre de contractes signats a la comarca torna a créixer però augmenta la temporalitat

OCUPACIÓ4Sigui com sigui,
sembla que no tot són males
notícies. I és que, durant el pas-
sat mes d’abril, i seguint la tòni-
ca de l’Estat i de Catalunya, les xi-
fres d’atur a la comarca han tor-
nat a disminuir. Concretament,
les oficines de treball han regis-
trat 1.680 persones aturades
menys que el mes de març.
Aquestes xifres representen un
descens d’un 2.57%, amb un to-
tal de 63.686 persones en situa-
ció de desocupació.

Per territoris, Terrassa se-
gueix sent la població amb més
aturats (18.291), seguit de Saba-
dell (15.410). Cerdanyola ha re-
duït el nombre d’aturats en 107

persones (ara en té 3.363), Bar-
berà en 161 (ara té 2.229) i Ri-
pollet en 12 (ara té 3.179).  

Aquest mes, l’atur s’ha re-
duït a tots els sectors. Així doncs,
als serveis hi ha 9.506 persones
menys sense feina, mentre que a
la construcció 1.807, a la indús-
tria 1.710 i a l’agricultura 723. A
escala catalana, l’atur s’ha reduït
en 13.868 persones, fet que su-
posa un descens d’un 2,8% res-
pecte del mes anterior i deixa el
nombre de persones a l’atur en
486.123, una xifra que no es re-
gistrava des del febrer de 2009.
Aquesta és, de fet, la segona bai-
xada de l’atur més pronunciada
en un mes d’abril des del 2006.

L’abril acaba amb 1.680 
aturats menys a la comarca

El Dia del Treballador es va convertir, un any més, en una jornada reivindicativa. Foto: UGT

Pamela Martínez
V. OCCIDENTAL
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Un diari plural

per Ramon Masvidal

4De classe mitjana a pobres

Vet aquí que ara, degut a un in-
tens i elaborat estudi fet pel BBVA
i un Institut Valencià d’Estudis
Econòmics i dirigit per un cate-
dràtic de la Universitat de Va-
lència, han posat xifres a allò que
tothom intuïa.

No vull treure-l’hi mèrit a
l’estudi perquè com a mínim ha
quantificat i posat xifres i dades a
la magnitud de la tragèdia, que no
és altra que la dels tres milions de
persones que han passat de ser
classe mitjana a pobres durant els
anys de la crisi. En aquest sentit,
l’estudi quantifica que la classe
mitjana ha passat de representar
el 60% de la població al 52%,
mentre que els pobres han passat
del 30% al 40% i els rics s’han
mantingut més o menys igual.

Tampoc vull fer-me l’espavi-
lat quan el desembre del 2013 ja
vaig escriure una reflexió sobre
l’empobriment progressiu de la
classe mitjana degut al manteni-
ment d’un atur crònic per sobre
del 20%. Ara em donen la raó i
afegeixen la precarietat laboral de-
guda al deteriorament del mercat
de treball.

Per no ser massa durs amb els
manaires, l’estudi diu que les po-
lítiques socials aplicades han ser-

vit per reduir les desigualtats.
Però quines polítiques socials? La
de treure recursos de sanitat, en-
senyament, etc. per transformar-
los en ajuts i subvencions per als
més necessitats? Això no resol el
problema de fons que, com dèiem
abans, és l’atur.

L’estudi també es contradiu
dient que han fet més les políti-
ques socials que els impostos
com a redistributius de la renda.
Sí que han redistribuït la renda,
el que passa és que els augments
de l’IRPF i l’IVA –que graven ma-
joritàriament les classes mitja-
nes– són els que han servit per
mantenir les prestacions d’atur i
altres ajuts, mentre es mantenien
o es reduïen els impostos sobre el
capital i el patrimoni que paguen
els rics i les grans empreses.

Tampoc parlen gaire de la
Seguretat Social, que és una altra
crònica d’una futura tragèdia. El
deteriorament del mercat laboral
fa que s’estiguin menjant el fons
de reserva, ja que amb la caiguda
de la recaptació no es cobreixen
les necessitats de pagament de les
pensions.

I amb tot aquest panorama,
on són els polítics i els sindicats?
Els uns distrets en anar fent

eleccions de tant en tant i els al-
tres desapareguts. Perdó, no del
tot. Ara diuen que si les coses no
milloren potser convocaran una
vaga general. Senyors, que les au-
toritats europees parlen que a
l’estat espanyol hi ha explotació
laboral!

Senyors polítics de vells i nous
partits, encara sort que la classe
mitjana, mitjançant organitza-
cions de beneficència, ajuda els
pobres i també els pobres s’ajuden
entre ells, perquè l’estudi em
sembla que es queda curt i no
compta com a pobres els pensio-
nistes que han d’ajudar els fills i
els nets ni els treballadors pobres
que no cobren ni per cobrir les ne-
cessitats bàsiques.

Els vells partits ja sé de quin
peu calcen, però dels nous espe-
rava menys miopia políticosocial
per veure que no és just ni prudent
escanyar la classe mitjana, que és
la que més paga, menys defrauda
i més contribueix al funciona-
ment i cohesió de la societat.

És molt senzill. Cal fer com Ro-
bin Hood, però no com ell ho feia,
sinó mitjançant un sistema tribu-
tari just i redistributiu. Si l’estat es-
panyol no és capaç de fer-ho, cal que
els catalans ens espavilem aviat.

4Donar alternatives
per Jordi Lleal 

L’Assemblea de Barris per un
Turisme Sostenible de Barce-
lona està fent una campanya
contra l’excessiu pes dels cre-
uers en el turisme barceloní. El
seu portaveu, Daniel Pardo,
declara que la indústria dels
creuers comporta una massi-
ficació de gent pels carrers de
la capital catalana i tota una sè-
rie d’efectes col·laterals de bru-
tícia, pol·lució ambiental i al-
tres efectes secundaris, com
que els vaixells porten bande-
ra de conveniència, que les
empreses es domicilien en pa-
radisos fiscals, exploten labo-
ralment el personal, etcètera.  

Sembla que, quan es pre-
senten al·legacions a una forma
de procedir, és necessari oferir
les propostes que es fan a can-
vi. Si no, es queda en la pura
demagògia. Reclamen que es
municipalitzi el Port Vell i, po-
sats a fer, perquè no l’aeroport,
els trens, els hotels, l’aigua, el

gas, l’energia elèctrica, els taxis,
restaurants i comerços? Els
bancs espremen els pobres ciu-
tadans, potser sí. Però, si us
plau, digueu-me qui em dona-
rà un crèdit per comprar una
casa, un cotxe o sufragar una
necessitat ineludible? 

Prou creuers! I els taxistes,
autocars, proveïdors d’ali-
ments i begudes, serveis por-
tuaris, comerços, restaurants i
altra gent que treballa al vol-
tant dels creuers, què se’ls
dóna a canvi? Quan es combat
un tipus d’economia, una for-
ma de viure, una manera de fer
les coses, a la societat que es vol
canviar se la convenç donant
alternatives lògiques i possibles
de portar a terme. Amb els de-
liris entusiastes de l’esquerra
populista, que reparteix la ri-
quesa dels altres, i la socialde-
mocràcia, que ha dimitit dels
seus principis d’origen, tenim
mala peça al teler.

Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

#AquestCopSí

@ahorapodemos: El momento requería
que nos pusiéramos de acuerdo. Es un día
histórico. Con @iunida, #SumamosPara-
Ganar.

#MésImpostos?

@alfons_godall: Que la Generalitat apugi
impostos? Amb la independència els po-
dríem abaixar i tenir més pressupost! No
ho accepto ni transitòriament. DUI ara!

#Culpables

@encampanya: L'advocat dels Mossos
d’Esquadra diu que està "calent" amb el
judici paral·lel als agents. Ell està calent;
Benítez, mort.
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La polèmica segueix instal·lada
al Ple municipal. El passat 28
d’abril es va presentar el nou go-
vern, format per Compromís
per Cerdanyola, ERC i CiU, com
a motor de canvi de la ciutat,
però només començar la sessió
el PSC ja es va queixar de la nova
ubicació que ocupen els diferents
grups municipals. 

A banda d’això, tant els so-
cialistes com els populars van cri-
ticar la falta de concreció, a parer
seu, de l’acord programàtic. El
portaveu socialista, Víctor Fran-
cos, va assegurar que l’acord de
govern no soluciona els grans
temes de la ciutat, perquè els
grups que formen el pacte tenen
diferències importants al res-
pecte. En aquest mateix sentit
també es va manifestar el porta-

veu de C’s, Pau Ortola, que va re-
clamar diàleg al nou govern per
construir consensos sobre temes
de ciutat, deixant al marge debats
com el de la independència.

L’alcalde, Carles Escolà, però,
no pensa de la mateixa manera
i va remarcar que l’acord pro-
gramàtic assolit permetrà afron-
tar qüestions com la modernit-
zació de l’administració, impul-
sar polítiques més socials i d’a-

tenció a les persones, apostar per
la gestió pública, afrontar un
model de ciutat per al futur o po-
tenciar la transparència i la par-
ticipació, entre altres. 

Des del govern afirmen que
l’estabilitat que permet l’am-
pliació i l’acord de governabili-
tat que inclou ICV-EUiA planteja
grans reptes de transformació
per superar assignatures pen-
dents de la ciutat.

Una imatge d’arxiu del Ple municipal. Foto: Arxiu

L’oposició critica el nou govern:
“No té un programa concret”

» PSC, PP i C’s afirmen que el pacte no soluciona els grans temes 
» Des del govern ho neguen i afirmen que resoldran els problemes 

El consistori resol el contracte
amb Cerdanyola Aparca

SERVEIS4El Ple ha aprovat la
resolució del contracte per a la
gestió i explotació de la conces-
sió del servei de zona blava amb
Cerdanyola Aparca. La decisió
s’ha pres amb els vots a favor de
CxC, ERC, C’s, PP i CiU; el vot en
contra d’ICV-EUiA i les absten-
cions del PSC i del regidor no
adscrit. Malgrat això, però, l’em-
presa haurà de continuar pres-
tant el servei fins que hi hagi una
nova concessionària.

Una auditoria presentada al
Ple fa uns mesos posava de ma-
nifest que Cerdanyola Aparca
va externalitzar el servei a l’em-

presa Saba incomplint el plec de
condicions del contracte. Un fet
que, segons el regidor de CxC,
Maurici Jaumandreu, és motiu
suficient per resoldre el con-
tracte, ja que en cas contrari es
podria incórrer en prevaricació.

Des del PP van demanar al
govern si es depurarien respon-
sabilitats i des del PSC van as-
segurar que eren partidaris d’a-
rribar a una entesa amb l’em-
presa abans de resoldre el con-
tracte, perquè aquesta podia in-
terposar un recurs contenciós
administratiu que acabaria per-
judicant l’Ajuntament.

L’EMD insisteix: la Generalitat
s’ha d’implicar en la negociació
POLÍTICA4El Ple de l’EMD de
Bellaterra ha aprovat per una-
nimitat reclamar a la Generali-
tat que convoqui la comissió de
seguiment del conveni actual
entre EMD i Ajuntament de
Cerdanyola i la mesa de treball
per a la redacció d'un nou acord.
El president de l’EMD, Ramon
Andreu, assegura que cal que el
Govern català s’impliqui de for-
ma activa en la creació de la co-
missió a tres parts amb l’EMD i
l’Ajuntament i remarca que “el
nou conveni ha de comportar
més autogovern, capacitat de

decisió i finançament per a Be-
llaterra”.

El portaveu de CDC al ple-
nari bellaterrenc, Jordi Maca-
rulla, per la seva banda, mostra
la falta de confiança en els po-
lítics de Cerdanyola i manifes-
ta que cal seguir l’exemple del
conveni de l’EMD de Valldoreix
amb Sant Cugat. El represen-
tant d’ERC, Quim Oltra, a més,
insisteix que la moció no deixa
aparcada l’opció de segregació
municipal, però dóna suport a
trobar una solució dialogada
als problemes de Bellaterra.

El Roser de Maig omple de
festa els carrers de la ciutat

FESTA MAJOR4Un any més, la
Festa Major del Roser de Maig ha
estat tot un èxit. Del 29 d’abril al
2 de maig, els esports, la història,
la tradició, les activitats de tots ti-
pus i la música van ser els pro-
tagonistes d’una festa intensa.

Enguany el Roser de Maig va
començar amb un record a la
tragèdia dels refugiats de Lesbos
i Lampedusa, perquè el prego-
ner, Albert Roma, activista de
l’ONG Proactiva Open Arms que

treballa salvant vides de refugiats
a les aigües del Mediterrani, no
va perdre l’ocasió de conscienciar
els cerdanyolencs.

Entre les novetats d’enguany
han destacat la Platgeta del Riu
Sec, un punt de trobada d’enti-
tats i activitats diverses, o la
Baixcarnyola, una baixada de
carretons que espera arrelar al
municipi. Tot plegat sumat a
activitats consolidades com el
Holi Roser o la festa del foc.

Fe d’errades | Nomenament d’Eloi Palà
A l’edició del mes passat de Línia Vallès, la notícia en la qual 

s’anunciava el nomenament del nou president dels Joves Empresaris de 
Catalunya, Eloi Palà, contenia una errada tipogràfica. El nom del nou president 

va ser publicat com a Eloy Palà, però correctament s’escriu amb i llatina. 

Redacció
CERDANYOLA
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Barberà s’afegeix a la llista de
ciutats que, a través d’un hort
comunitari, impulsen progres-
sos socials d’una manera fins fa
poc desconeguda. I és que, des
del passat divendres 22 d’abril,
ja està en marxa l’Hort de la To-
rre d’en Gorgs, un projecte en-
degat per Barberà Promoció i
que pretén ajudar a descobrir
l’horticultura, desenvolupar nous
coneixements i habilitats, crear
comunitat i vetllar pels hàbits
saludables en l’alimentació, a
més de ser un punt de sinergia
entre l’alumnat de jardineria i al-
tres persones que realitzen ac-
cions per a la millora de la seva
ocupabilitat i la recerca de feina
i formació.

Sota un arbre s’ha col·locat la
CEP, una cadira feta de troncs per

tres persones participants al ser-
vei de cerca Feinateca a la carta de
Barberà Promoció i que presideix
l’espai com a personatge que ob-
serva com a la Torre i a l’Hort s’hi
sembren oportunitats i es cultiva
el futur.

La regidora d’Economia So-
cial, Sandra Ramos, remarca
que s’ha decidit fer aquest Hort
perquè “diferents estudis de-

mostren que treballar a l’aire
lliure és molt terapèutic i pot aju-
dar les persones en la seva re-
cerca de feina”.

La inauguració de l’Hort va
comptar amb diferents tallers,
exposicions i la projecció de di-
ferents audiovisuals. La guitarra
i les cançons d’Oriol Tramvia
van ser les encarregades de con-
cloure la festa.

Una imatge de l’acte d’inauguració de l’Hort. Foto: Ajuntament de Barberà

L’Hort social de la Torre 
d’en Gorgs ja està en marxa

» “Està demostrat que treballar a l’aire lliure és molt terapèutic 
i pot ajudar les persones en la seva recerca de feina”, diu Ramos

Barberà aposta pel Banc d’ADN
de les víctimes de la guerra

SOCIETAT4El Ple de l’Ajunta-
ment ha aprovat una moció a fa-
vor del Banc d’ADN de la Uni-
versitat de Barcelona per a la
identificació de totes aquelles
persones desaparegudes durant
la Guerra Civil, així com d’altres
iniciatives que s’engeguin a Ca-
talunya amb aquest mateix ob-
jectiu. La proposta va ser apro-
vada amb els vots a favor de tots
els grups municipals, excepte els
del PP, que hi va votar en contra.

Així doncs, el consistori di-
fondrà el projecte del Banc
d’ADN organitzant conferèn-
cies i formant personal treba-
llador perquè pugui assessorar
sobre aquest tipus d’iniciatives,

així com enviant informacions a
les entitats de tot el municipi
perquè puguin divulgar i fo-
mentar la memòria històrica
del país.

El regidor d’ERC, Pere Pubill,
que va presentar la moció, re-
corda que “a Catalunya hi ha
més de 344 fosses localitzades i
només se n’han obert en total
tres” i que “més de 4.600 famí-
lies han donat d’alta el seu fa-
miliar al Cens de Persones Des-
aparegudes de la Generalitat”.
Pubill, però, destaca que aques-
tes xifres es podrien duplicar atès
que “es calcula que més de la
meitat de famílies encara no
s’han donat d’alta”.

PARTICIPACIÓ4Per primera ve-
gada, els barberencs podran dir la
seva sobre els pressupostos mu-
nicipals. L’Ajuntament ha posat
en marxa una prova pilot a través
de la qual els ciutadans podran fer
propostes en relació a quins pro-
jectes destinar una partida de
150.000 euros, el 45% de la in-
versió total del 2016.

Les propostes les podran pre-
sentar totes les persones empa-
dronades a Barberà, entitats o
grups de persones que constin al

registre municipal. Les iniciatives,
que s’han de presentar abans del
19 de juny, han de donar respos-
ta a una necessitat que tingui la
ciutat, s’han de poder executar de
forma anual dins del 2017 i han de
tenir un pressupost màxim de
30.000 euros cadascuna. Un cop
presentades, el consistori les es-
tudiarà de manera exhaustiva i
avaluarà la seva viabilitat. Els
projectes acceptats es podran
presentar públicament i seran
votats per tota la ciutadania. Els

resultats es coneixeran durant el
pròxim mes d’octubre.

L’alcaldessa, Sílvia Fuster,
valora de manera molt positiva
aquest projecte pilot i remarca
que “és el primer pas cap a una
nova Barberà més justa i so-
cial”. En aquest sentit, la regidora
d’Hisenda, Carmina Pérez, as-
segura que el projecte els servi-
rà per “conèixer de primera mà
quines són les necessitats que
prioritza la ciutadania” i així po-
der millorar l’acció de govern.

Música | Més de 300 infants participen en el ‘Música al carrer’
Més de 300 infants de tercer de primària de les escoles Del Bosc, Can Serra, Miquel Martí i Pol, Can Llobet,
Pablo Picasso, Marta Mata i Elisa Badia van fer dilluns 2 de maig una ballada conjunta a la plaça de la Vila.

Aquest ja és el desè any que els infants surten a ballar al carrer i, en aquesta edició, van dedicar el seu ball al
Bollywood. L’Escola Municipal de Música també va participar-hi interpretant una peça tradicional de l’Índia.

Redacció
BARBERÀ

L’Ajuntament farà accions per promocionar el Banc d’ADN de la UB. Foto: UB

El pressupost participatiu, a punt

Presentació del projecte pilot per elaborar els pressupostos. Foto: Ajuntament
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Principi d’acord per a la cons-
trucció de la benzinera Bon Àrea
a Can Mas. Després que la Pla-
taforma No Benzinera Can Mas
aturés les obres d’aquest projecte
el desembre passat perquè no
volien que estigués tan a prop de
l’escola Martinet, ara ha arribat
a un acord sobre el seu empla-
çament amb l’empresa Bon Àrea.

Els representants de la pla-
taforma han confirmat a Línia
Vallès que han acceptat la da-
rrera opció que els ha plantejat
l’empresa i que consisteix a tras-
lladar uns metres els sortidors
de la benzinera per instal·lar-la
a un solar del costat de la co-
missaria dels Mossos, que ac-
tualment s’utilitza com a apar-
cament. D’aquesta manera, a
la vora de l’escola Martinet no-

més hi haurà un espai dedicat al
rentat de cotxes.

Segons la plataforma, els te-
rrenys on s’instal·laran els sor-
tidors de la benzinera pertanyen
a l’Ajuntament, que ara haurà de
fer “una permuta per canviar-ne
els usos”. Des de la plataforma
asseguren que aquesta era la
millor opció que podien pactar,
perquè “Bon Àrea ja tenia con-

cedides les llicències de cons-
trucció” i remarquen que, mal-
grat que no els agrada, “és una
alternativa menys agressiva”.

Des de l’Ajuntament, per la
seva banda, afirmen que des del
primer moment de la polèmica
han intentat trobar solucions al
conflicte i han fet de mediadors
entre l’empresa Bon Àrea i els
afectats agrupats en la plataforma.

Una de les manifestacions contra la benzinera. Foto: Ajuntament

La benzinera del Bon Àrea es farà
al solar del costat dels Mossos
» La Plataforma No Benzinera Can Mas i l’empresa arriben a un

acord perquè la instal·lació no estigui tan a prop de l’escola Martinet 

Llach: “El vot independentista
majoritari és indestructible” 

POLÍTICA4Amb un Centre Cul-
tural ple de gom a gom, el pas-
sat dilluns 2 de maig, el cantau-
tor i diputat de Junts pel Sí, Llu-
ís Llach, va fer una crida a la gent
per recordar el poder que té per
prendre decisions sobre el país
i la societat en la qual vol viure.

Segons Llach, “mai com ara
s’ha tingut tan a prop l’oportu-
nitat de fer un país nou, decidit
pels seus ciutadans, en el qual es
posa la República al servei de la
ciutadania”. Per fer-ho possible
va recordar que “s’ha de prendre
consciència de l’enorme poder
que tenim a les mans” i va afegir

que “el vot independentista ma-
joritari és indestructible”.

Durant la seva xerrada, Llu-
ís Llach va avisar que “la con-
frontació amb l’estat espanyol
serà molt dura i pot variar el
temps del procés, que malgrat
tot no s’atura”. A més, el can-
tautor té l’esperança que “el
procés constituent serveixi per-
què un ciutadà espanyol a Cata-
lunya pugui gaudir d’uns drets i
una qualitat de vida, gaudir
d’uns valors republicans i viure
en una societat més justa de la
que podria gaudir ara mateix vi-
vint a l’estat espanyol”.

MEDI AMBIENT4La primera
fase de l’estudi que porta a terme
la Universitat Politècnica de Ca-
talunya (UPC) sobre la detecció
i anàlisi de les males olors que pa-
teix Ripollet confirma que
aquests episodis procedeixen de
diferents fonts i que una de les
que se sent amb més intensitat i
freqüència s’origina a les ins-
tal·lacions de l’Ecoparc-2.

Des de l’Ajuntament assegu-
ren que per dur a terme aquesta
primera fase “ha estat impres-

cindible la col·laboració ciutada-
na”, perquè s’han pogut aconse-
guir una sèrie de dades amb les
quals s’ha elaborat aquesta pri-
mera part de l’informe. 

Tot i la confirmació d’a-
questes primeres conclusions, el
consistori recorda que l’estudi
encara no ha finalitzat. Per això,
asseguren que és molt important
seguir efectuant el registre dels
episodis de pudor de cara a la se-
gona fase. Per fer-ho, els ciuta-
dans que vulguin poden entrar

a la secció Estudi episodi d’olors
de la web municipal i facilitar in-
formació al respecte. És im-
prescindible saber exactament
l’hora i els minuts en els quals
s’aprecia la pudor, la localització
més concreta possible i el tipus
d’olor. En emplenar la fitxa, cal
assenyalar l’hora que marqui
el telèfon mòbil, ja que és l’ho-
ra oficial. D’aquesta manera,
l’estudi podrà concretar millor
les coincidències amb els vents
dominants i altres factors.

Mobilitat | El bus Badalona-UAB ja fa parada a Ripollet
La línia d’autobús 690 que fins ara unia Badalona, Santa Coloma i la UAB ha 

ampliat el seu servei i passa també per Ripollet. La línia compta amb cinc 
recorreguts diaris de dilluns a divendres, tres dels quals passen per Ripollet. Els

trajectes són un d’anada en direcció UAB i dos de tornada cap a Badalona. 

Redacció
RIPOLLET

L’Ecoparc-2, origen de pudors
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Els bons resultats de les dues edi-
cions anteriors han portat l’Àrea
Metropolitana de Barcelona (AMB)
a repetir l’experiència. Ja està en
marxa una nova convocatòria per-
què els veïns de 36 municipis de l’à-
rea metropolitana puguin accedir a
una subvenció de 250 euros per
comprar-se una bicicleta elèctrica.
L’AMB subvencionarà les primeres
1.000 bicicletes i, per fer-ho, hi des-
tinarà un total de 250.000 euros en
dues convocatòries de 500 unitats
cadascuna. Un cop s’esgoti la pri-
mera tanda, l’AMB encetarà la se-
gona, i l’ajuda de 250 euros s’adju-
dicarà en ordre de petició i serà và-
lida per a totes les bicicletes que cos-
tin, com a màxim, 1.350 euros. 

Per poder gaudir d’aquesta sub-
venció s’ha de comprar la bicicleta
en algun dels establiments adherits
a la campanya. Enguany la xarxa ha
augmentat amb la inclusió de sis
nous comerços, cosa que fa que n’hi
hagi un total de 29 repartits entre
9 municipis. A principis de març es
va fer l’acte de signatura del conveni

amb aquestes noves botigues.
“Aquesta és una subvenció pensa-
da per a una mobilitat urbana dià-
ria, per a persones que vulguin
contribuir a una mobilitat diferent,
sostenible”, va explicar aleshores
Antoni Poveda, vicepresident de
Mobilitat i Transport de l’AMB.

Després d’haver adquirit algun
dels models que compleixin el re-
quisit del preu en els establiments
adherits, totes les persones que

vulguin beneficiar-se d’aquesta aju-
da han d’omplir un formulari que hi
ha al portal web de l’AMB per acre-
ditar que viuen en un dels 36 mu-
nicipis de l’àrea metropolitana.

Per altra banda, rebre aquesta
subvenció no exclou d’altres ajudes.
De fet, l’accés a aquesta subvenció
és compatible amb l’ajuda de 200
euros del Ministeri d’Indústria,
Energia i Turisme emmarcada en el

Pla d’Impuls a la Mobilitat amb
Vehicles d’Energies Alternatives
(MOVEA), que inclou la compra
d’una bicicleta elèctrica.

RESULTATS POSITIUS
Per primer cop, entre 2014 i 2015
l’AMB va concedir aquestes ajudes
a 1.000 usuaris, repartits en dues
tongades de 500 cada any. Aproxi-
madament un 10% de les subven-
cions van ser per a diferents com-
panyies, com empreses de missat-
geria, serveis a domicili, petits ne-
gocis de menjar per emportar o ho-
tels, que han creat petites flotes que
posen a disposició dels seus clients.

L’AMB va impulsar una en-
questa entre els beneficiaris d’a-
questes primeres subvencions per
esbrinar com havien canviat les se-
ves rutines de mobilitat després
d’haver rebut l’ajuda. D’aquestes
1.000 persones consultades, el
37% va assegurar que faria servir
menys el cotxe, el 32% va explicar
que reduiria el seu ús del transport
públic i un 19% va afirmar que dei-
xaria de fer servir la bicicleta clàs-
sica en detriment de l’elèctrica,
mentre que un 11% dels enques-
tats va respondre que deixaran
de fer desplaçaments a peu.

250 euros per a la teva bici
» L’AMB impulsa una nova campanya de subvencions per a compradors de bicicletes elèctriques
» Sis botigues més s’afegeixen a la xarxa, que ja compta amb 29 establiments en 9 municipis

NO CAL CARNET4No cal cap
mena de titulació per fer servir
aquest mitjà de transport. L’únic trà-
mit que cal fer per accedir a la sub-
venció és demostrar que es resideix
en un dels municipis metropolitans. 

EDAT MÍNIMA4Tothom que
tingui més de 16 anys pot fer
servir la bici elèctrica i sol·licitar la
subvenció. 

LLOCS COMPARTITS4Els
espais pels quals es pot circular
amb bicicleta elèctrica són els ma-
teixos que els destinats a les bici-
cletes convencionals.

AUTONOMIA4Les bicicletes
que tinguin una autonomia d’en-
tre 30 i 50 quilòmetres amb una
potència no superior a 250 watts
són aptes per rebre la subvenció.

4 dubtes amb resposta

Se subvencionaran

les primeres

1.000 bicicletes

Redacció
VALLÈS OCCIDENTAL

La bici elèctrica és un mitjà de transport que cada vegada guanya més adeptes. Fotos: AMB
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La nova subvenció de l’AMB forma
part del conjunt d’iniciatives que im-
pulsa perquè la bicicleta es conver-
teixi en un mitjà de transport enca-
ra més estès. D’aquesta manera, es
vol aconseguir que la bici esdevin-
gui una eina d’ús diari i que això aju-
di a reduir la contaminació.

Aquesta aposta per la mobilitat
sostenible té com un dels seus pi-
lars principals la creació d’una gran
xarxa de carrils bici a tota l’àrea me-
tropolitana. Actualment  hi ha uns
1.500 quilòmetres de vies cicla-
bles repartides pel territori i, a més,
l’AMB espera poder construir, al
llarg dels quatre anys vinents, 100
quilòmetres més als 36 municipis
metropolitans, a banda dels 200
que ja té previst realitzar Barcelona.

El passat 26 d’abril es va apro-
var el projecte de creació d’aques-
ta gran xarxa. L’AMB destinarà dos
milions d’euros entre aquest any i
el vinent a donar suport als ajun-

taments per construir i desenvolu-
par nous carrils bici als diferents mu-
nicipis metropolitans. Els consisto-
ris podran demanar un màxim de
dues sol·licituds per rebre la sub-
venció, que pot cobrir fins al 50% de
l’import dels treballs, amb un mà-
xim de 200.000 euros per munici-
pi. Els equips tècnics de l’AMB tre-
ballaran conjuntament amb els
ajuntaments per tal d’estalviar cos-
tos en aquest procés.

MÉS BICIBOX
Aquesta, però, no és l’única qüestió
en la qual s’està treballant per tal de
fomentar la mobilitat sostenible. En
aquest sentit, l’AMB també contem-
pla ampliar el Bicibox, el servei públic
d’aparcaments per a bicicletes pri-
vades (www.bicibox.cat). El sistema va
començar a funcionar l’any 2012 i en
el que portem d’any dos municipis
més (Montcada i Reixac i Molins de
Rei) s’han incorporat a la llista de ciu-
tats on es pot gaudir d’aquests espais.
D’aquesta manera, actualment el
Bicibox compta amb un total de
145 estacions d’aparcament en 15
municipis on hi caben 1.575 bicicle-

tes. L’AMB explica que, any rere any,
la utilització d’aquest servei creix en
un 36% i que, essencialment, aquests
espais els utilitzen persones que es-
tudien o que es desplacen fins al seu
lloc de feina en bicicleta.

CESSIÓ DE BICICLETES
Una altra iniciativa que va en la ma-
teixa línia és la cessió de 118 bici-
cletes elèctriques més als ajunta-
ments per tal que els treballadors
municipals les facin servir tant
quan es desplacen per fer feina com
en el seu trajecte diari des dels seus
domicilis fins al lloc de treball. D’a-
questa manera es repetiria l’expe-
riència de l’any passat, quan l’AMB
va cedir un total de 169 d’aquests
vehicles en dues convocatòries.

Per últim, l’AMB ha preparat
també una proposta de model
d’ordenances municipals per unifi-
car els criteris i les normatives que
regeixin l’ús de la bicicleta. Tot ple-
gat, detalla l’ens metropolità, per po-
der rebaixar en un 50% el nivell de
contaminació l’any 2020. L’aposta
per la bicicleta és, segons l’AMB, un
dels eixos per aconseguir-ho.

Objectiu: sostenibilitat
» L’AMB vol ampliar la xarxa de carrils bici en 100 quilòmetres en els pròxims quatre anys
» Impulsar el Bicibox o cedir bicis elèctriques als treballadors municipals, altres iniciatives 

ESTUDI4Gairebé el 41% dels
catalans fa servir la bicicleta amb al-
guna freqüència. Aquesta és una de
les conclusions que es desprenen
del Baròmetre de la bicicleta, un es-
tudi anual elaborat pel GESOP i
que confirma que l’ús d’aquest mit-
jà de transport creix any rere any.

El passeig o el lleure són les
dues circumstàncies en les quals es
fa servir més la bicicleta, un mitjà de
transport pel qual opten especial-
ment els joves i els residents a les

grans ciutats. Molts dels desplaça-
ments en bicicleta es fan per camins
o vies verdes (el 66%), tot i que la
meitat dels enquestats asseguren
que l’utilitzen per moure’s per la ciu-
tat. En aquest sentit, la gran majo-
ria està d’acord que la bicicleta és
el mitjà de transport més econòmic
i que la reducció de la contamina-
ció a les ciutats ha de passar per
augmentar-ne l’ús. Per això, la pràc-
tica totalitat és partidària que les ad-
ministracions ho fomentin.

Cada cop més utilitzadaRedacció
VALLÈS OCCIDENTAL

Un dels pilars principals de l’aposta per la mobilitat sostenible és la creació d’una gran xarxa de carrils bici a tota l’àrea metropolitana. Fotos: Arxiu



líniavallès.cat

Comarca
| 12

Maig 2016

HABITATGE4Des del Consell
Comarcal del Vallès Occidental
s’ha posat en marxa una borsa
comarcal de lloguer assequible.
Aquesta eina està adreçada a
propietaris que estiguin disposats
a llogar el seu habitatge per sota
del preu del mercat i  a persones
que necessiten llogar un habi-
tatge a preus assequibles.

Aquests ciutadans han de
complir uns requisits, com per
exemple estar inscrits al registre
de sol·licitants d’Habitatge amb
Protecció Oficial de Catalunya.
Des de l’Oficina Comarcal d’Ha-

bitatge es farà la mediació de la
borsa i es treballarà amb els
ajuntaments que hi estiguin in-
teressats. Com a avantatge per
pertànyer a aquesta borsa, els
propietaris obtenen un paquet
d’actuacions gratuïtes que in-
clou, entre altres, la recerca d’un
llogater adequat o assegurances
de multirisc de la llar i de defen-
sa jurídica.

El conseller d’habitatge, Pol
Altayó, assegura que “l’objectiu
és mobilitzar els pisos buits de la
comarca per donar una solució
a un problema evident”.

Després que el mes passat un
grup de neonazis ataquessin en di-
ferents ocasions el casal l’Obrera
de Sabadell i que l’alcalde d’a-
questa ciutat, Juli Fernàndez, co-
muniqués la seva preocupació al
president de la Generalitat, Car-
les Puigdemont, per una possible
revifada del feixisme a la comar-
ca, els incidents també han arri-
bat a la Universitat Autònoma de
Barcelona (UAB). 

El 22 d’abril el mateix grup de
joves d’estètica neonazi va anar a
la universitat arran d’un acte de
l’entitat unionista Societat Civil
Catalana a la plaça de la facultat
de Ciències Polítiques. Això va fer
que el col·lectiu antifeixista del
campus fes càntics demanant
l’expulsió dels neonazis, mentre
un cordó de membres de segure-

tat evitava que els dos grups en-
tressin en contacte.

Les mesures de seguretat,
però, no van evitar que els dos
grups iniciessin una baralla, amb
llançament d’objectes des de les
dues bandes, que va acabar amb
un policia de paisà i un membre
de la seguretat del campus ferits.

Finalment, els Mossos d’Es-
quadra, que havien desplaçat una
vintena de furgonetes al campus

de manera preventiva, van fer acte
de presència, van desfer la bara-
lla i van escortar els neonazis
fins a fora del campus.

Tant la UAB com Societat Ci-
vil Catalana han fet públic el seu
rebuig als incidents. L’equip de go-
vern de l’Autònoma ha condem-
nat “sense pal·liatius els fets vio-
lents ocorreguts” i ha expressat el
seu “rebuig absolut a les ideologies
totalitàries a la universitat”. 

El grup de neonazis va ser escridassat per antifeixistes de la UAB. Foto: CGT

Els aldarulls entre neonazis 
i antifeixistes arriben a la UAB

Redacció
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En marxa la borsa comarcal
de lloguer assequible

L’associació Cerdanyola Comerç
i Serveis està organitzant una
gran fira del comerç al carrer
que es portarà a terme l’11 de
juny, de les vuit del vespre a la
mitjanit, i el 12 de juny, de les 10
del matí a les nou de la nit.

Segons els comerciants, l’ac-
tivitat combinarà el concepte
de Shopping Night amb el de
fira de mostres i està pensada
perquè els associats de l’entitat
“puguin mostrar en estands es-
tèticament homogenis els seus
millors productes i serveis”.

El president de l’associació
Cerdanyola Comerç i Serveis,
Xavier Olivé, assegura que, dos
anys i mig després de la unifi-
cació de quatre de les cinc as-
sociacions de comerciants de
la ciutat, “ha arribat el moment
d’organitzar un altre esdeveni-
ment de gran magnitud que

afavoreixi el comerç de proxi-
mitat de la ciutat”. 

De moment, està previst que
la fira s’instal·li a la Plaça de l’A-
bat Oliba, amb ramificacions cap
al Passeig de Cordelles i Francesc
Layret. Els organitzadors pre-
veuen una participació d’entre 70
i 100 estands, els quals, a part de
fer venda i divulgació, podran
oferir activitats per al públic vi-
sitant. El president de l’associa-

ció també destaca que un dels ob-
jectius d’aquesta fira és la de
mostrar a la població que “amb
una passejada disposa d’un co-
merç de proximitat de qualitat,
on pot trobar tota mena de pro-
ductes i serveis a bon preu i ser-
vits amb professionalitat”.

L’alcalde, Carles Escolà, per
la seva banda, considera que la
iniciativa “és molt encertada per
promoure el comerç local”.

Els botiguers tornaran a mostrar els seus productes a peu de carrer. Foto: Arxiu

Els comerciants de Cerdanyola
trauran les botigues al carrer
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RESTAURACIÓ4El Consorci de
Turisme de la comarca promo-
cionarà els productes singulars
i de proximitat vallesans a tra-
vés del catàleg Tasta el Vallès.

Aquest document recull els
productes, els llocs on es poden
adquirir i un cens de productors
i elaboradors. Tot plegat es pro-
mocionarà als restaurants amb
uns elements que contenen
mostres d’aquests productes,
com la mongeta del ganxet, l’o-
li, el vermut vallesà, els vins de
la comarca o el cigró menut. 

Tasta el Vallès és un projec-
te del Consorci de Turisme del
Vallès Occidental, mitjançant

la Xarxa de Productes de la Te-
rra, que neix amb la finalitat de
difondre el patrimoni gastro-
nòmic que singularitza la co-
marca i dotar de visibilitat els
productors i elaboradors que
hi ha al darrere.

El president del Consorci,
Víctor Puig, explica que “aques-
ta acció busca que els productes
propis de la comarca siguin co-
neguts i potenciar la singulari-
tat”. La presentació de Tasta el
Vallès es va fer coincidir amb la
celebració de la fira Alimentaria
a Barcelona amb l’objectiu de
posar d’actualitat “un producte
de proximitat i de qualitat”.

Neix la guia de productes 
de proximitat ‘Tasta el Vallès’

Efemèride | El Mercat ecològic compleix cinc anys 
El Mercat Ecològic del Vallès, que agrupa els municipis de Cerdanyola, Barberà, Sant Quirze 
i Rubí, celebra aquest mes el seu cinquè aniversari. Per commemorar aquesta data es faran un 
seguit d’activitats promocionals. En el cas de Cerdanyola els actes es portaran a terme el 14 de
maig a la plaça Abat Oliva i en el cas de Barberà el 21 de maig al carrer Onze de Setembre.

Cultura | 20 anys i dos milions de petits espectadors d’Anem al teatre
El programa ‘Anem al teatre’ de la Diputació de Barcelona celebra 20 anys acostant l’alumnat d’educació infantil,

primària i secundària a les arts escèniques. Per celebrar-ho, ahir dimecres es va organitzar un acte a l’Ateneu Igua-
ladí amb els diputats Puigcorbé i Homet i el vicepresident segon de la Diputació i alcalde d’Igualada, Marc Cas-
tells, els quals van fer balanç d’una iniciativa que ha arribat a prop de dos milions d'espectadors en edat escolar.
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La Diputació de Barcelona vol
mantenir una relació paritària i
respectuosa amb l'autonomia
dels municipis de la seva de-
marcació. Per això s'han posat en
marxa les Meses de concerta-
ció, la fórmula que permet un
pacte bilateral entre la mateixa
Diputació i cadascun dels 310
municipis barcelonins –excepte
la ciutat de Barcelona, que en
queda al marge–, per determinar
quines són les seves prioritats in-
versores per a aquest mandat
municipal. La inversió prevista,
detalla l’ens provincial, és de 305
milions d'euros. 

La Diputació, com a impul-
sora de la vocació municipalista,
ha promogut que les reunions
de les meses de concertació no
només tinguin lloc a la seu ins-

titució, sinó que també es rea-
litzin arreu del territori.

ÀMBITS DE COOPERACIÓ
Les Meses de concertació per-
metran detectar quines són les
preferències de cada municipi i
quins ajuts econòmics els ator-
garà la Diputació. La prioritat és
potenciar noves inversions al te-
rritori que fomentin la diversifi-
cació econòmica.

Amb tot, la despesa corrent
continua sent un dels altres àm-
bits de cooperació de la Xarxa de
Governs Locals 2016-2019, que
també aposta pel manteniment
i reposició d'inversions, la pres-
tació de serveis públics i la ga-
rantia de la cohesió social.

Cadascun dels 310 ajunta-
ments han pogut presentar fins a
cinc sol·licituds. Un cop tramitades
les peticions, la Diputació de Bar-
celona valora tècnicament la via-
bilitat dels projectes locals, abans
de convocar la Mesa de concer-

tació entre la presidenta de la
corporació, Mercè Conesa, el vi-
cepresident primer, Dionís Guite-
ras, i l'alcalde de cada municipi.

DISTRIBUCIÓ
Amb l'objectiu de garantir una mi-
llor aplicació dels recursos públics
a les necessitats de tots els ciu-
tadans, i de donar resposta a la re-
alitat asimètrica del territori, els
criteris per distribuir els imports
entre els diferents municipis han
estat determinats pel nombre
d’habitants, la capitalitat i el te-
rritori, entre d'altres criteris.

La Diputació també ha tingut
en compte la previsió d'assoli-
ment dels objectius marcats i de les
seves necessitats, així com el fet
que aquests projectes satisfacin les
necessitats dels municipis amb
els menors costos possibles. 

Finalment, també s'han con-
siderat els projectes mancomu-
nats o que s'impulsin entre di-
verses administracions.

Invertint al territori
» La Diputació de Barcelona destinarà 305 milions d’euros al conjunt de municipis barcelonins

» L’ens provincial pactarà amb cada ajuntament quines són les seves prioritats d’inversió

Redacció
VALLÈS OCCIDENTAL

Durant l’anterior mandat, la Diputació va impulsar la reforma del pont de Sant Quirze de Besora, sobre el riu Ter. Foto: Diputació de Barcelona

AJUDES4Les Meses de con-
certació, juntament amb els Ca-
tàlegs de serveis, els Programes
complementaris i altres instru-
ments, són les eines que estruc-
turen el Pla "Xarxa de Governs
Locals 2016-2019". A través d’a-
quest programa, la Diputació
de Barcelona desplega l'exercici
de les seves competències amb
la voluntat de prestar un suport
integral als governs locals, però
també centrada en les perso-
nes i en l'aposta per la diversifi-
cació econòmica del territori.

D'aquesta manera, la garantia
de la cohesió social, el foment de
la diversificació econòmica del te-
rritori, l'aposta pel compliment
dels principis de transparència i
bon govern, i la promoció de l'e-
quilibri territorial són els princi-
pals objectius. En aquest sentit, la
Diputació aposta per reforçar la
cooperació i l'assistència local
en favor dels petits municipis i
d'aquells altres que, per qües-
tions geogràfiques o demogràfi-
ques, compten amb unes carac-
terístiques especials. 

Suport integral

@diba



líniavallès.cat

Esports
| 14

Maig 2016

El Campionat d’Espanya de Fi-
gures Obligatòries de patinatge
artístic que es va disputar al
Municipal de Can Xarau els dies
22 i 23 del mes passat va tenir un
final tràgic.

Durant un moment de la ce-
rimònia de cloenda de la com-
petició, el president del Club de
Patinatge Artístic Cerdanyola,
Francisco Arpide, va patir un in-
fart que li va causar la mort. 

Arpide, veí de la ciutat, ha
estat el màxim responsable de
l’entitat durant els darrers 14
anys i, gràcies a la seva feina in-
cansable, l’entitat ha crescut
de manera considerable. Ac-
tualment, uns 120 patinadors
formen part del CPACV, re-
partits en diferents disciplines
i categories.

El passat dimarts 26 d’abril,
Can Xarau va ser l’escenari triat
perquè el món del patinatge s’a-
comiadés d’Arpide. Ramon Ba-
siana, president de la Federació
Catalana de Patinatge, va desta-
car la seva aposta per l’esport de
base i el seu compromís amb les
causes solidàries i el seu taran-
nà obert i integrador.

L’entitat va suspendre els
entrenaments de tots els seus es-
portistes durant els dies 25 i 26
d’abril en senyal de condol i
l’activitat es va reprendre el
passat dia 27. Ramon Leyva ha
assumit la presidència en fun-
cions i des del club asseguren
que quan toqui informaran so-
bre el seu nou organigrama.

Arpide (segon per l’esquerra) en una recepció amb l’Ajuntament. Foto: CPACV

Mor Francisco Arpide,
president del CPA Cerdanyola

» El dirigent va patir un infart en un moment de la cloenda 
del Campionat d’Espanya de Figures Obligatòries a Can Xarau

El Cerdanyola FC empata 
a Ascó i clourà la lliga a casa

CERDANYOLA4Un punt més. El
Cerdanyola FC va empatar a
Ascó el passat diumenge 8 en el
darrer partit de lliga a domicili
contra l’Ascó (1-1) i gairebé s’ha
assegurat la vuitena posició a la
classificació.

Daisuke va inaugurar el mar-
cador al minut 19 amb una juga-
da de murri robant-li la pilota al
porter i marcant a plaer. A me-
sura que anaven passant els mi-
nuts, l’equip va començar a re-

trocedir i l’Ascó va començar a
aproximar-se a la porteria de
Coca. Asier i Bertomeu van avisar
de les intencions dels tarragonins
a la segona meitat i els asco-
nencs van tenir la seva recom-
pensa al 74, quan Virgili va acon-
seguir l’empat amb un cop de cap.

El Cerdanyola clourà la lliga a
Les Fontetes el pròxim diumen-
ge 15 al migdia, quan rebrà un
equip que està lluitant per la
quarta plaça, el FC Vilafranca.

El Baricentro Barberà es
passeja a la pista del Miramar
BARBERÀ4Exhibició a s’Are-
nal. El Baricentro Barberà va po-
sar el punt final a la temporada
amb un dels seus millors partits.
El passat dia 7, els barberencs
van derrotar el Juaneda Mira-
mar (54-99) per tancar el curs en
segona posició del grup C-2 de la
lliga EBA.

Francesc Cairó i Albert Mas,
amb 25 punts cadascun, van ser
els referents ofensius d’un equip
que va posar els fonaments de la
victòria amb un parcial demoli-
dor al primer quart (14-31).

L’equip no va aixecar el peu
de l’accelerador durant el segon

quart. La defensa ofegava els
atacs dels balears (el líder de la
categoria) i l’ofensiva continua-
va funcionant com un rellotge i
al descans els barberencs havien
anotat més del doble de punts
que el seu rival (26-54).

La tònica es va mantenir al
tercer i al quart període, de ma-
nera que el Barberà va cloure la
temporada de la millor manera
possible, amb una victòria con-
tundent que li ha permès ga-
rantir-se aquesta segona posició
a la lliga. El 2016-17 serà, per
tant, el segon curs consecutiu de
l’equip a la lliga EBA.

L’FS Ripollet segella la
permanència a Segona B

RIPOLLET4L’FS Ripollet segui-
rà a la tercera màxima categoria
del futbol sala estatal una tem-
porada més.

Els homes de Pedro García
van segellar la permanència a la
categoria després de derrotar el
setè classificat, l’AE Hospitallet
Bellsport (8-4), en el partit de la
penúltima jornada de la lliga que
es va disputar el passat dia 7.

L’afició no va fallar i va om-
plir el Joan Creus per donar tot

el seu suport a l’equip al partit
contra els riberencs.

Gabi, que va aconseguir un
hat-trick, Manel amb un doblet,
Iván, Portillo i Barceló van ser els
golejadors de l’equip, que va jugar
un partit molt seriós.

Amb els deures ja fets, el con-
junt barberenc posarà el punt fi-
nal al curs 2015-16 el pròxim
dissabte 14 amb una visita al
Municipal Miquel Poblet per en-
frontar-se al cuer, l’FS Montcada.

Barberà | Els Rookies deixen escapar la victòria contra els Giants
Sorpresa a Can Llobet. El sènior masculí dels Barberà Rookies va patir la quarta derrota de la

temporada el passat dia 8 contra el cuer, els Valencia Giants (18-24). Els de Teo Polanco clouran
el curs el pròxim dia 22 visitant els líders, els Badalona Dracs. Per la seva banda, el primer equip

femení voldrà consolidar la segona posició el pròxim diumenge 15 rebent les Badalona Dracs.

Redacció
CERDANYOLA

Coca atura una rematada del conjunt tarragoní. Foto: FCA
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AGENDA MENSUAL
DIVENDRES 13 DE MAIG
17:30 BARBERÀ La ciutat celebra una nova edi-

ció de la Festa de Primavera. Es tracta d’una
jornada amb música en viu, berenar i sopar
popular. /  Casal de Gent Gran Can Gorgs. 

DIJOUS 19 DE MAIG
18:00 BARBERÀ Mar i Cel, una de les obres més

conegudes d’Àngel Guimerà, serà el títol
triat per a una nova edició del Club de lectura
fàcil en català per a adults. /  Biblioteca Es-
teve Paluzie.

DILLUNS 30 DE MAIG
19:00 RIPOLLET Última sessió del taller de cui-

na de primavera que durant el mesos d’abril
i maig ha organitzat el Patronat Municipal de
Cultura, en el qual s’ha ensenyat a cuinar plats
deliciosos. / Centre Cultural.

FINS AL 17 DE MAIG
Tot el dia RIPOLLET El Patronat Municipal de

Cultura organitza l’exposició Federico García
Lorca: el poble com a projecte de modernitat,
una aproximació a l’investigació del poeta so-
bre la cultura i la gent. / Centre Cultural.

FINS AL 31 DE MAIG
Tot el dia RIPOLLET La Bilblioteca Municipal

serà l’escenari triat per exposar els treballs ori-
ginals dels alumnes del taller Una gran his-
tòria, que han il·lustrat poemes de Federico
García Lorca. / Biblioteca Municipal.

DIVENDRES 13 DE MAIG
19:30 CERDANYOLA La contacontes Núria Cal-

vo s’encarregarà d’una sessió de tres contes
d’uns 45 minuts de durada pensats per a nens
d’entre 3 i 7 anys. / Llibreria l’Aranya.

DIVENDRES 27 DE MAIG
18:00 BARBERÀ Gemma Ventura serà l’enca-

rregada de coordinar una nova edició de L’hora
del conte tradicional, l’activitat literària pen-
sada per als petits aficionats a la literatura. /
Sala Salvador Allende de la Biblioteca.

DIUMENGE 15 DE MAIG
11:00 BARBERÀ L’equip sènior femení de les

Barberà Rookies rebrà la visita de les Bada-
lona Dracs. / Instal·lacions Can Llobet.

CULTURA INFANTIL ESPORTSEXPOSICIONSTALLERS

CERDANYOLA El parc del Turonet es
convertirà en un espai lúdic i educatiu
on tothom podrà gaudir d’una matinal
de jocs i tallers. / Parc del Turonet.

El Parc del Turonet, escenari
d’una nova Jugateca ambiental

Dg. 15 de maig a les 11:00

CERDANYOLA Com fer el teu propi
heroi/heroïnaés el títol del taller de cos-
play organitzat per Fernando Toribio
i pensat per a persones majors de 6
anys. / Biblioteca Central.

La Biblioteca de Cerdanyola
acull un taller de ‘cosplay’

Dv. 13 de maig a les 18:30

CERDANYOLA La Nancy Whiskey Band
serà un dels grups que actuaran entre
aquest mes i el mes que ve al pub ir-
landès en el cicle de concerts de pri-
mavera. / The 1916 Irish Pub.

La Nancy Whiskey Band
actua a The 1916 Irish Pub

Ds. 28 de maig a les 23:00

CERDANYOLA El Cerdanyola FC es
podrà acomiadar de l’afició jugant
l’últim partit a casa contra l’FC Vila-
franca. / Municipal Les Fontetes.

El Cerdanyola FC tanca el 
curs rebent l’FC Vilafranca

Dg. 15 de maig a les 12:30

línia 21 edicions de proximitat 
Barcelona · Barcelonès Nord
Baix Maresme · l’Hospitalet

Baix Llobregat · Vallès · Turisme

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia

Periodicitat

Mensual
Eixample
Nou Barris
Sarrià-Sant Gervasi
Sant Andreu
Ciutat Vella
Horta-Guinardó
Mar (ed. Castelldefels i entorn)
Mar (ed. Baix Maresme)
Vallès (ed. Cerdanyola i entorn)
Vallès (ed. Sabadell i entorn)
Cornellà
Tres (Esplugues i entorn)
Nord (ed. Martorell i entorn)
l’Hospitalet

Quinzenal
Sants
Sant Martí
Gràcia
Les Corts

Setmanal
Nord (ed. Barcelonès Nord)

Vallès (ed. Vallès Oriental)

Tirada

180.350
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025

120.200
15.025
15.025
15.025
15.025

108.200
15.025
12.025

Total 408.750

14 mensuals
4 quinzenals
2 setmanals

180.350
120.200
108.200

publicitat@comunicacio21.com

la primera xarxa 
de periòdics de proximitat del país

408.750 
exemplars

difusió controlada per OJD/PGD

línia
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